
 

 

SPØRGSMÅL NR.  S 1197 
§ 20-SPØRGSMÅL TIL MUNDTLIG BESVARELSE 
DEN 17.  MAJ 2017 

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren  
Dato: 11. maj 2017 
Stillet af: 

 

Kaare Dybvad (S) 

Mener ministeren, at de afsatte midler i den seneste boligaftale til øget 
tilgængelighed for bl.a. personer med handicap er blevet brugt 
hensigtsmæssigt? 
(Spm. nr. S 1197). 
 
 
På Folketingets formands vegne 
Lovsekretariatet  

Den 11. maj 2017 
 
Lovsekretariatet 
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